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§ 1   

Val av protokollsjusterare, tid för och anmälan av 
protokollsjustering 

1. Ordföranden Bo Sundin (M) och ledamoten Kerstin  

Aggefors (S) fick i uppdrag att justera dagens protokoll. 

2. Protokollet justeras den 12 februari 2014. 

 

Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde den  

23 januari 2014 justerades den 30 januari 2014.  
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§ 2  

Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 kap 7 § första 
stycket 1 p föräldrabalken (FB) - Återremiss 
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§ 3   

Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 kap 7 § första 
stycket p 1 föräldrabalken (FB) 
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§ 4  

Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 kap 7 § första 
stycket p 1 föräldrabalken (FB) 
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§ 5   

Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 kap 7 § första 
stycket p 4 föräldrabalken (FB) 
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§ 6  

Förnyad upphandling av verksamhetsdrift av sex 
gruppbostäder och en servicebostad enligt LSS 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden godkänner förfrågningsunderlaget med bifogade 

bilagor 

2. Stadsdelsnämnden uppdrar åt stadsdelsförvaltningen att genomföra 

upphandlingen 

3. Stadsdelsnämnden uppdrar åt stadsdelsdirektören att för nämndens 

räkning fatta tilldelningsbeslut och teckna avtal med antagen 

entreprenör 

4. Stadsdelsnämnden uppdrar åt stadsdelsdirektören att för nämndens 

räkning avbryta upphandlingen om tilldelningsbeslut enligt ovan 

inte kan fattas med stöd av lagen om offentlig upphandling, LOU 

5. Omedelbar justering 

 
Ärendet 

De gruppbostäder och den servicebostad som föreslås bli upphandlade 

på nytt drivs idag i huvudsak av Attendo LSS AB. Avtalet löper ut den 

31 december 2014. Förvaltningen föreslår att en förnyad upphandling 

genomförs. Avtalstiden föreslås vara fr.o.m. den 1 januari 2015 t.o.m. 

den 31 december 2018 med möjlighet till förlängning i två plus ett år.  

 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 23 januari 2014. Dnr 2.2.2.-639-2013. 

 
Förslag till beslut 

Ordförande Bo Sundin m.fl. (M) samt ledamoten Burhan Yildiz m.fl. 

(FP) yrkade att nämnden antar förvaltningens förslag till beslut. 

 

Vice ordföranden Mia Päärni m.fl. (S) yrkade bifall till 

socialdemokraternas förslag till beslut. Ledamoten Anki Erdmann m.fl. 

(V) anslöt sig till socialdemokraternas förslag. 

 

Ledamoten Birgitta Hald-Svensson m.fl. (MP) yrkade bifall till 

miljöpartiets förslag till beslut. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde de olika förslagen mot varandra och fann att 

nämnden antagit förvaltningens förslag till beslut. 
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Reservation 1 

Vice ordföranden Mia Päärni m.fl. (S) samt ledamoten Anki Erdmann 

m.fl. (V) reserverade sig mot beslutet till förmån för eget förslag enligt 

följande. 

 

Att delvis bifalla förvaltningens förslag till beslut 

 

Att förvaltningen ska lämna egenregianbud 

 

Att förvaltningen vid upphandlingen ska kräva att uppdragstagaren har 

tecknat kollektivavtal. 

 

Vi socialdemokrater anser i enlighet med de fackliga organisationernas 

yrkande att förvaltningen ska lämna egenregianbud för de berörda 

verksamheterna. 

 
Reservation 2 

Ledamoten Birgitta Hald-Svensson m.fl. (MP) reserverade sig mot 

beslutet till förmån för eget förslag enligt följande. 

 

Att man i upphandlingen tar till vara de synpunkter på missförhållanden 

i den nuvarande upphandlingen som Miljöpartiet visar på och ser till att 

samma sak inte får möjlighet att inträffa igen i det nya avtalet. Om man 

skulle förorda Attendo igen måste dessa missförhållanden åtgärdas.  

Det största missnöjet med Attendo gäller de anställdas lön. Officiellt 

har man inte dragit ner lönen men de som arbetar måste jobba 20 

timmar mer i månaden. Enligt det nya avtalet kan man säga upp sin 

jourersättning mot att man får 15 min ledigt per jourtimme. Alltså, har 

man jobbat 7 timmar jour så kan man ta ut 1 timme och 45 minuter 

ledighet. Gör man en uträkning ser man att det är samma sak som att 

man går ner i tid och man får mindre lön.  

 

Enligt Attendos egna medarbetarenkäter är det väldigt få som skulle 

rekommendera Attendo som arbetsgivare. Det finns ett stort missnöje 

bland de anställda med det avtal Attendo använder. De anställda måste 

arbeta flera timmar och på vissa boenden har man även ökat antalet 

brukare, allt detta utan att höja personalens löner. När Attendo vann 

upphandlingen lovade man att brukarna skulle få egen tid med 

personalen. Efter upphandlingen drog kommunen in många 

kontaktpersoner som tidigare hade funnits där för brukarna. Nu har man 

svårt att veta hur man skall få detta att gå ihop. Man har till exempel 

kallat en brukares hemmadag för egen tid vilket det inte alls borde vara 

enligt definitionen av egen tid. Det finns även ett missnöje med 

Attendos utbildningar för personalen och det finns ytterligare klagomål 

från brukarna. 
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§ 7   

Förvaltningen och närpolisen informerar 

Chefen för närpolisenheten i Västerort, Niclas Andersson och 

närpolischefen i Kista, Jörgen Karlsson, informerade om tillfällig flytt 

av närpolisstationen i Södra Järva och om ökade resurser till närpolisen. 

 

Närpolisstationen i Rinkeby kommer tillfälligt att flytta till Vreten 

under perioden 1 mars till 1 september 2014, eftersom lokalerna i 

Rinkeby byggs om för att också inrymma kulturförvaltningen och 

Familjebostäders kontor.  

 

Vidare uppgavs att närpolisen i Södra Järva får ökade resurser och ökad 

bemanning. I dag finns 25 polistjänster i området och under året 

kommer ytterligare 30 poliser att rekryteras. Under 2015 tillförs 

ytterligare 20 tjänster. Satsningen möjliggörs genom omfördelning av 

resurser från övriga polisdistrikt i länet och genomförs för att motverka 

kriminaliteten och för att öka tryggheten i området. De nya poliserna 

ska förstärka såväl utredande verksamhet som arbetet i fält och 

förebyggande insatser.  

 

 

Frågor från stadsdelsnämnden till förvaltningen: 

 

1. Ersättaren Leo Ahmed (V) påminde om problem med biltrafik på 

gångvägar i Akalla. Det är många ungdomar som kör på 

gångvägarna och butiksägare och kunder parkerar olovligen utanför 

butiker. Vänsterpartiet har tidigare lämnat en skrivelse där frågan 

behandlas. 

 

Förvaltningens administrativa chef Verner Stadthagen svarade att 

förvaltningen har en pågående dialog med trafikkontoret i frågan och 

kommer, snarast möjligt, återkomma med svar på skrivelsen.   

 

2. Vice ordföranden Mia Päärni (S) ställde en fråga om anpassning av 

lokalerna i Rinkeby Folkets hus för det planerade Familjehusets 

verksamheter. Kommer det finnas tillräckligt mycket plats för 

barnvagnar i hissarna och är lokalerna i övrigt lämpliga för de 

planerade verksamheterna? 

 

Verksamhetsområdeschefen för Socialtjänst – barn och ungdom, 

Kerstin Alnervik svarade att arbetet med att anpassa lokalerna pågår 

och att förvaltningen samarbetar med en arkitekt för att hitta bästa 

möjliga lösning för att göra lokalerna tillgängliga.  
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§ 8   

Verksamhetsberättelse med bokslut år 2013 för Rinkeby- 
Kista stadsdelsnämnd 

Beslut 

1. Verksamhetsberättelse och bokslut för år 2013 godkänns och 

överlämnas till kommunfullmäktige och revisorerna 

2. Överföring av resultatenheternas samlade resultat till resultatfonden 

godkänns i enlighet med vad som redovisas i bilaga 2 

3. Nämnden beslutar nedskriva osäkra fordringar om 966 802 kr 

4. Omedelbar justering. 

  
Ärendet 

I stadens budget för 2013 anges kommunfullmäktiges tre långsiktiga 

inriktningsmål; 1) Stockholm är en attraktiv, trygg, tillgänglig och 

växande stad för boende, företagande och besök, 2) Kvalitet och 

valfrihet utvecklas och förbättras samt 3) Stadens verksamheter är 

kostnadseffektiva. För att uppnå inriktningsmålen har 

kommunfullmäktige fastställt verksamhetsmål som kompletteras med 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnds egna mål. Av kommunfullmäktiges 

verksamhetsmål uppnås samtliga i sin helhet förutom två som uppfylls 

delvis och ett som inte uppfylls. Av stadsdelsnämndens 28 egna mål 

uppnås samtliga i sin helhet utom två som uppfylls delvis. När det 

gäller det ekonomiska utfallet redovisas ett överskott om 18,9 mnkr 

före resultatöverföringar och 19,8  mnkr efter uttag ur resultatfonderna. 

 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 23 januari 2014. Dnr 1.2.1.-3-2014. 

 
Förslag till beslut 

Ordförande Bo Sundin m.fl. (M) samt ledamoten Burhan Yildiz m.fl. 

(FP) yrkade att nämnden antar förvaltningens förslag till beslut. 
 

Vice ordföranden Mia Päärni m.fl. (S) yrkade bifall till 

socialdemokraternas förslag till beslut. Ledamoten Anki Erdmann m.fl. 

(V) anslöt sig till socialdemokraternas förslag. 
 

Beslutsgång 

Ordföranden ställde de olika förslagen mot varandra och fann att 

nämnden antagit förvaltningens förslag till beslut. 
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Reservation 

Vice ordföranden Mia Päärni m.fl. (S) samt ledamoten Anki Erdmann 

m.fl. (V) reserverade sig mot beslutet till förmån för eget förslag enligt 

följande. 

 

Att delvis bifalla förvaltningens förslag till beslut 

 

Att därutöver anföra 

 

De som bor i våra stadsdelar har fått se sin stad förändras under 7 år 

med högern vid makten. Samtidigt som många människor i Stockholm 

har fått det bättre så har många i våra stadsdelar fått det sämre. Fler har 

blivit arbetslösa, fler går ut skolan utan godkända betyg och våra 

stadsdelar har hela tiden blivit tommare efter att flera viktiga 

verksamheter lagts ned eller flyttats. Nu ser vi en positiv trend när 

kulturförvaltningen flyttar ut till Rinkeby, Fryshuset till Dalhagsskolan 

och man planerar att öppna en mötesplats för föräldrar, lite i andan av 

familjecentralerna som vi så länge efterfrågat. Det är tydligt att även 

Moderaterna har känt att vindarna inte blåser åt höger och att de måste 

agera. 

 

Att människor får tillgång till jobb är en av de viktigaste frågorna för 

oss Socialdemokrater. Högerns politik med sänkta skatter och lägre a-

kassa och minskade anslag till det offentliga har visat sig verkningslöst.  

 

Verksamhetsberättelsen visar att verksamheten under 2013 gett ett 

ekonomiskt överskott på 19,8 mnkr, pengar som vi hade behövt i vår 

verksamhet. Tyvärr ser vi att de senaste årens tillskott till social omsorg 

inte har räckt för att reparera de underskott och utmaningar som har 

skapats under många år. Under flera år har personalen, framförallt inom 

delar av social omsorg, varit mycket pressad och många har känt att 

budgeten har styrt istället för behoven. Man har till exempel inte hunnit 

göra varken förhandsbedömningar eller utredningar i tid vilket inte är 

acceptabelt. Social omsorg har äntligen fått ett behövligt tillskott inför 

2013 men hur lång tid det tar att efter år av försummelse få bort det 

skamfilade rykte socialtjänsten i vår stadsdel har vet ingen. Att det 

behövs ett mycket mer omfattande förebyggande arbete är alla 

medvetna om. Man kan titta på målen för till exempel ekonomiskt 

bistånd för att se de tydliga skillnaderna på vår stadsdel och resten av 

Stockholm. Målet ”andel barn som lever i familjer som är beroende av 

ekonomiskt bistånd” är i kommunen 4,4 procent, i vår stadsdel är målet 

satt till 13,5 procent. 2013 landade vi på 11,87 procent vilket gör att 

vårt mål är uppfyllt, frågan är dock om inte målet är alldeles för högt 

satt.  
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Äldreomsorgen har efter många år lyckats få budgeten någorlunda i 

balans men frågan är till vilket pris. Många äldre är undernärda, vilket 

också minskar deras motståndskraft vid infektioner och andra 

sjukdomar. Då blir det allvarligt att man inte ens når det lågt satta målet 

att 76 procent ska anse att maten smakar bra. Det är mycket nedslående 

läsning när vi inte ens når de målen. För 2013 är det 66 procent som 

menar att maten smakar bra, vilket är ännu lägre än året innan. En idé 

vore att tillsammans med jobbtorget och till exempel Boverket (som 

tilldelat oss stimulansmedel) anställa personer som ska laga mat på 

omsorgsboenden eller hemma hos de som har hemtjänst. Det finns 

säkert regler som sätter käppar i hjulet men vi tycker att man ska se 

över den möjligheten. 

 

Vi tycker inte att man ska acceptera att så många av våra äldre ska 

uppleva en äldreomsorg som inte ens klarar de lågt satta målen. 

 

Även för verksamheten för fysiskt funktionshindrade finns det 

anledning att känna oro. Där har man under mycket kort tid arbetat in 

det underskott inom beställarenheten som funnits under lång tid och det 

är uppenbart att de tilldelade medlen inte räcker till för de behov som 

finns i stadsdelen. Flertalet mål som gäller brukarnas nöjdhet uppnås 

inte. I vissa fall ligger resultatet långt under uppsatta mål. Målet ”nöjda 

brukar – Daglig verksamhet” får 74 procent. Målet är 91 procent! Målet 

”andel personer med funktionsnedsättning som upplever att de kan 

påverka insatsens utformning” är nere på 60 procent. Det är oroande. 

Det är flera av målen som ligger ännu lägre nu än förra året och frågan 

är om inte den mer restriktiva bedömningen som bidragit till detta. 

Även funktionshinderrådet menar att till exempel beviljande av 

kontaktperson och personlig assistans har blivit snålare. Det är oroande. 

 

I verksamhetsberättelsen kan vi läsa att det pågår ett arbete med att 

utöka aktivitetsutbudet för funktionshindrade barn och ungdomar. Det 

är en oerhört viktig fråga om man ska leva upp till lagens intentioner 

om att främja jämlikhet i levnadsvillkor och full delaktighet i 

samhällslivet. Det är dock svårt att utläsa i verksamhetsplanen i vilken 

omfattning det finns aktiviteter. 

 

Förskolan går som alltid med överskott. Ett överskott som får täcka 

underskotten i andra verksamheter. Vi har all anledning att vara stolta 

över våra förskolor i Rinkeby-Kista men det finns naturligtvis mycket 

personalen skulle kunna tänka sig att göra med de miljonerna som vi år 

efter år har i överskott. I bästa av världar hade vi minskat 

barngrupperna så att våra barn får en ännu bättre och tryggare förskola. 

Att titta på måluppfyllelsen på förskolan är roligare läsning. Vi har 

relativt små barngrupper. Men å andra sidan ligger vi lågt när det gäller 
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personalens egna bedömning av sin förmåga att stödja barns lärande 

och utveckling. Den stora frågan är varför. Även där ligger målet lågt, 

ändå når man inte det satta målet. Kan det bero på att man har fler barn 

som har särskilda behov? Det behöver vi få veta mer om. 

 

Vi ser också att 313 vårdnadsbidrag har beviljats under året. Det är 

oerhört många fler än i andra stadsdelar och något som i de allra flesta 

fall försämrar barnens framtidsutsikter. Det är inte ett bidrag som borde 

finnas kvar eller på något sätt kan vara i linje med Moderaternas 

arbetslinje. 

 

Att Stockholm ska upplevas som en trygg, säker och ren stad uppfylls 

helt enligt verksamhetsplanen. Samtidigt läser vi att 32 procent av vår 

känner sig ganska eller mycket otrygga efter mörkrets inbrott. Det blir 

nästan ironiskt. Tydligt blir också att våra parker inte underhålls och 

städas tillräckligt. 

 

Vi ser att man har minskat ofrivillig deltid med 12 procent. Bra! 

Däremot har sjukfrånvaron blivit högre. Det skulle vara intressant att få 

veta hur många friskvårdstimmar personalen tar ut. Och hur många som 

använder friskvårdsbidrag. Det är inget kvitto på om arbetssituationen 

är bra eller dålig, men det skulle kunna ge en fingervisning. 

 
Särskilt uttalande 1 

Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M) samt ledamoten Burhan Yildiz (FP) 

anmälde ett särskilt uttalande.  

 

Alliansen i stadsdelsnämnden konstaterar att verksamhetsberättelsen för 

2013 redovisar flera positiva och önskvärda resultat. Vi är både arbets- 

och kostnadseffektiva med ordning och reda på redovisningen. Detta 

skapar balans i budgeten och vi kan redovisa ett överskott. Nu har vi en 

stabil grund att stå på samtidigt som de boende i området anger att de är 

alltmer nöjda med flertalet av de tjänster som stadsdelen levererar. Vi 

har fört en ansvarsfull politik med fokus på våra kommunala 

kärnverksamheter och kan därför fortsätta att satsa och investera i våra 

välfärdsområden, på barn och ungdomar samt flera människor i arbete.  

 

Välfärdsområden 

Vi har ökat resurserna inom socialtjänsten med 13 Mkr utökat 

verksamheten med 11 nya medarbetare samt ökat antalet 

föräldrarådgivare. Vi har planer på att etablera ett familjehus i Rinkeby. 

Socialtjänsten har präglats av bättre verksamhet med speciell inriktning 

på kärnområdena där förebyggande arbetet har prioriteras . Vi har 

prioriterat insatser för de mest utsatta, nämligen kvinnor och barn som 

far illa samt människor med missbruksproblem. Föräldrakurserna ABC 
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och KOMET har erbjudits till alla föräldrar i vårt stadsdelsområde och 

det har byggts upp en infrastruktur för ABC med bl.a. en hemsida med 

anmälningsförfarande, uppföljnings- och utvärderingsfunktion, samt 

studiematerial, broschyrer och affischer. 

 

Ungdomar som hamnar på glid har ofta lågt förtroende för vuxna och 

dåliga erfarenheter av myndigheter.  Sociala insatsgrupper 13- 18 år 

(skola, socialtjänst och polis) för unga i hela stadsdelsområdet har 

därför utvecklas vidare. Socialtjänsten har börjat jobba aktivt med 

målgruppen för att motivera och bryta deras destruktiva beteende. 

Projektet Sociala insatsgrupper för vuxna 20-29 år i Rinkeby har på 

kort tid visat väldigt goda resultat.  Idag står ungdomar på kö för 

sociala insatsgrupper. Projektet har överträffat alla förväntningar. Det 

är angeläget att vi snabbt hjälper dessa ungdomar som är motiverade till 

förändring. Därför stärker vi arbetet med ytterligare medel i budget för 

2014 för att korta köerna. Sociala insatsgrupper är en av våra viktigaste 

reformer under de senaste åren. 

 

Inom området personer med funktionsnedsättning ökade vi 

resurserna med 13 Mkr för att där verkligen kunna förbättra servicen 

med våra insatser för denna grupp. För socialpsykiatrin ökar vi 

resurserna, vilket medger mer tid till bland annat hembesök. Vidare ges 

det ökade möjligheter till mer anhörigstöd, samt att öka samverkan med 

Landstinget. 

 

Detta år ökade vi resurserna inom området äldreomsorg med 16.5 

Mkr. Vår äldreomsorg har präglats av hög kvalitet genom inflytande, 

individualisering och trygghet samt kännetecknas av valfrihet. Stor vikt 

har lagts vid sociala aktiviteter för att öka meningsfullhet och stimulans 

för våra äldre. Våra mötesplatser med allianser för äldre finns i alla 

stadsdelar och vi har utvecklat dessa verksamheter. Vår äldreomsorg 

fortsätter att utvecklas till att vara bland den bästa i staden. Enligt 

resultatet på senaste brukarundersökningen är 88% av  våra brukare 

nöjda med  hemtjänstinsatserna i ordinärt boende. 81% är nöjda med 

omsorgen i äldreboende. 95 % av tillsvidareanställd vårdpersonal har 

minst vårdbiträdesutbildning en hög andel har dessutom 

undersköterskeutbildning.  

 

Kontinuerligt utvecklingsarbete har medfört att antalet hushåll i snitt 

per månad har minskat för ekonomiskt bistånd under 2013. Vi har 

även ökat insatserna för arbetsträning för att flera personer, som 

erhåller detta, ska kunna bli anställningsbara genom jobbtorget. 

Utbetalt bistånd har minstat från 2012 till 2013 trots att normbeloppet 

har höjts och medelbidraget har ökat under året. 
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Barn – och ungdomsverksamheter 

Vi har under året fortsatt att öka insatserna för ungdomar för att 

utveckla och främja våra ungdomars aktiviteter i hela vårt 

stadsdelsområde. Vi har ökat antalet ungdomar i feriearbete under 

sommaren till 852 ungdomar.  En viktig aktivitet ur flera hänseenden; 

loven tenderar att bli lugnare samtidigt som de unga får viktig 

erfarenhet i form av en första kontakt med arbetslivet och kan tjäna 

egna pengar. Vi har även erbjudit 76 ungdomar feriearbete under 

jullovet. Vi har allt sedan 2007 ökat antalet feriejobb varje år med att 

motivera till större antal sökande och bevilja samtliga berättigade ett 

feriejobb.  

 

Vi prioriterar våra förskolebarn genom att vi använder 84 % av 

schablonen av den kommunala förskolpengen (77 % är minischablon) 

till verksamheten för barn i förskola. Våra förskolor fortsätter att vara 

bland de bästa i staden och det är glädjande att konstatera att andelen 

nöjda föräldrar är 84 % vad gäller trygg och säker miljö och 78 % för 

utveckling och lärande. 

 

Vår höga ambition med andelen förskolelärare i förskolorna är betydligt 

högre an stadens genomsnitt och vi har nu 48 % förskolelärare i våra 

förskolor. Vi har ett ökat antal barn i förskolan hos oss, som vi möter vi 

upp med nya avdelningar, som öppnas ibland annat Kista Gård, där 

många nya barnfamiljer flyttat in.  En av våra verksamheter deltog i 

stadens kvalitetsutmärkelse, nämligen Akalla förskolor Vi satsar på 

miljöarbetet inom alla våra förskolor som nu har Grön flagg. 

 

Berättarministeriet – Järva som finns i Husby är ett 

samverkansprojekt mellan ideella organisationer, näringsliv och 

kommun. Denna skrivarverkstad, som startades under våren 2013 för 

barn och unga mellan 8 och 18 år med placering i Husby bibliotek är en 

viktig del för att lyfta barnens läs- och skrivarförmåga.  

 

Flera personer i stadsdelen i arbete 

Vårt samarbete med Jobbtorgen, som varit framgångsrikt, utvecklas 

vidare för att få ännu fler människor i arbete och egen försörjning.  

Jobbtorgens fortsatta satsningar på unga och unga vuxna är viktigt för 

vår stadsdel. Det är viktigt att vi även fokuserar våra insatser för att få 

flera människor i arbete även inom gruppen medborgare, som inte 

omfattas av Jobbtorg Stockholms målgrupper. Insatser för att den 

enskilde ska bli självförsörjande har hög prioritet.  

 

Jobbchansen, ett samarbete med Djurgårdsandans Drive In 

verksamhet, jobbtorgen och stadsdelen, har utbildat 40 arbetslösa 

(2x20st) ungdomar för jobb under 2013 i samarbete med DHL och 
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ICA, viket resulterat att 60% av ungdomar nu har arbete. Projektet 

Merit har fortsatt, vilket omfattat 106 ungdomar och gav 35 unga i 

Järvaområdet jobb och egen försörjning under året. Projektet Fokus 

unga in för unga som inte går i skolan, arbetar eller erhåller 

socialbidrag satsas det vidare på (omfattade 27 unga från Järvaområdet 

under året). Denna uppsökande verksamhet fann dessutom att 37 

ungdomar studerade och att 24 unga arbetade. Stockholms stads 

ungdomsanställningar har under året fortsatt och 148 unga från 

Järvaområdet genomgick detta i år 

 

Antalet arbetsplatser i serviceförvaltningen i Husby har fördubblats 

till 80 arbetsplatser 2013. Under 2014 kommer det ytterligare ca 80 nya 

arbetsplatser till Husby, när Micasa fastigheter flyttar från Södermalm. 

I Rinkeby tillkommer ca 120 arbetsplatser när Kulturförvaltningen 

flyttar från Norrmalm 2014. 

 

Projektet Järva rent och snyggt för en renare och tryggare stadsdel med 

föreningsstäd och cirklar i miljö och boskola i föreningsregi. Investerar 

2.5 Mkr som finansieras genom Järvalyftet 

 

Vi medverkar i stadens Hållbara Järva, som är en satsning på 

ekologisk, social och ekonomisk hållbar utveckling i vår stadsdel. Vi 

har under året investerat i att upprusta Husby stadspark samt   förbättrat 

badmöjligheter för barnen i våra plaskdammar. Vidare har vi upprustat 

Saimaparken  för 2.9 Mkr och anlagt konstgräs på Nystads BP och 

Husby 3an. 7.5 km ny cykelväg har anlagts på Järvafältet och 300 

cykelställ har gjorts i ordning för cyklisterna. Våra lånecyklar för 

allmänheten finns i Akalla By. Tanken är att man ska kunna upptäcka 

Järvafältets natur och kultur under en dag eller ett dygn. Det finns nu 

flera mil cykelvägar 

 

I linje med den övergripande strategin med fokus på samverkan och 

förebyggande arbetet har samverkan med de ideella och ideburna 

krafterna och föreningslivet utvecklats för att ytterligare förbättra såväl 

servicen för våra medborgare som området i stort. Vi vet att det i våra 

områden finns mycket engagemang och vilja att fortsätta utveckla 

stadsdelen och ser fram mot hur en närmare samverkan mellan 

förvaltningen och det omgivande samhället kan struktureras för att 

komma alla till godo.  

 
Särskilt uttalande 2 

Ledamoten Birgitta Hald-Svensson m.fl (MP) anmälde ett särskilt 

uttalande.  
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Det finns mycket positivt som har skett i Rinkeby-Kista men vi kan 

konstatera att de områden som i många år haft dålig måluppfyllelse 

fortfarande har det. 

 

Det gäller vår livsmiljö och vägen till ett hållbart samhälle. Där lever 

men inte upp till målen vad gäller ekologiska livsmedel i stadens egna 

verksamheter och användning av miljöbränslen. 

Upplevelsen av trygghet i vårt område är så låg som 32%. Man har 

inte haft högre ambition än så men det är inte upplyftande med så stor 

otrygghet. Man uppger att målet ökad framtidstro och trygghet hos barn 

och ungdomar uppfylls helt. Även om det finns många bra projekt mot 

användning av droger och de sociala insatsgrupperna som försöker nå 

ut till  unga vuxna kriminella visar ett gott resultat. Man hoppas 

verkligen att projektet permanentas i stället för att bara bli ett projekt på 

tre år. Hur man mäter ökad framtidstro. Alla beskriver hur 

drogförsäljningen i Rinkeby bara pågår , öppet och överallt. Hur ska 

barn och ungdomar kunna känna framtidstro om man inte ens lyckas 

stoppa drogförsäljningen på torget. 

 

Förskolan har fortfarande för få förskollärare anställda. Antalet nöjda 

föräldrar är 84 % men vad man mest funderar över är att personalen 

bedömer att förskolans förmåga att stödja barns lärande och utveckling 

bara är 3,5 enheter av 6 möjliga. Man förklarar det med att de anställda 

har blivit bättre på att kritiskt granska verksamheten. Bra. Då ser vi 

fram emot åtgärder som förbättrar. Vi ser fram emot flera utbildade 

förskollärare och att flera barn använder förskolan i stället för att vara 

hemma hos en mamma med vårdnadsbidrag vilket drabbar barnen när 

de så småningom ska börja skolan. 

 

När det gäller personer med funktionsnedsättning ser vi att 20% inte 

anser sig bli väl bemötta och 40% inte anser att de kan påverka 

insatsens utformning. 45% anser inte att stadens inne och utemiljö är 

tillgänglig och användbar. 20% anser inte att de har en fungerande 

bostad. Bara 1 % har övergått till lönearbete efter deltagande i dagliga 

verksamheter. 13% upplever inte trygghet. 26% är inte nöjda brukare i 

daglig verksamhet osv. Inom området personer med 

funktionsnedsättning finns mycket kvar att göra.  

 

Minskade kostnader återfinns främst inom omsorg om personer 

med funktionsnedsättning , 5,2 miljoner vilket är en effekt av att 

nyprövningar enligt rättspraxis gjorts i samtliga pågående insatser. 

Det betyder att i klartext att man gör hårdare bedömningar för 

funktionsnedsatta. 5,2 miljoner mindre. En nedskärning som 

Miljöpartiet protesterar emot. 
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Socialtjänsten har problem med att andelen ärenden där 

genomförandeplanen inte upprättats inom fyra veckor ( 62,37%)och att 

andel klienter som påbörjar beslutade insats inom en månad efter 

avslutade utredning (39,66%). Vi hoppas att man lyckas tillsätta 

vakanta tjänster inom barn och ungdomsenheten. 

 

Stockholms stad som attraktiv arbetsgivare. Man har haft ett 

omfattande projekt för att minska sjukfrånvaron med kurser, cirklar och 

diskussioner. Tråkigt att notera att sjukfrånvaron ökade i stället för att 

minska 2013 från 5,9% till 6,2%.. 

 

Äldreomsorg går fortfarande -4,4 vilket sägs bero på vårdkostnader 

och den gemensamma regionala  organisationen för MAS och MAR., 

social omsorg -6,9 vilket beror på ökade vård och personalkostnader. 

Inom vårdsektorn finns stora grupper som vill arbeta heltid i stället för 

deltid. Man har lovat att de som vill ska kunna få heltidsarbete men 

bara 15% mot KFs mål på 80% har fått den möjligheten. Det är en 

mycket viktig fråga för dem som arbetar deltid och därmed får stora 

svårigheter att kombinera sitt deltidsarbete med annat som ger en 

dräglig inkomst. Timanställdas situation är ohållbar. 
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§ 9  

Angående trafikproblem i Rinkebycentrum 

Beslut 

Tjänsteutlåtandet utgör svar på skrivelsen. 

 
Ärendet 

I en skrivelse från miljöpartiet behandlas den trafiksituation som råder 

på och kring Rinkeby centrum. Det är många bilar som kör på 

gångvägar och parkerar inne på fastighetsmark. Förvaltningen är 

medveten om den olagliga fordonstrafiken på gångvägar inom 

stadsdelsområdet. En särskild trafikgrupp med deltagare från berörda 

myndigheter och förvaltningar, där även fastighetsägare ingår, försöker 

finna verksamma lösningar på problemet. Sedan skrivelsen inkom har 

stadsdelsförvaltningen vidtagit åtgärder för att motverka olovlig 

biltrafik till Rinkeby centrum. Förvaltningens entreprenör har reparerat 

en bom, återuppfört en mur och spärrat av en olovlig tillfart från 

Skårbygränd till Visbyringen med stenblock.  

 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 23 januari 2014. Dnr 1.6.-585-2013. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  

 
Särskilt uttalande 

Ledamoten Birgitta Hald-Svensson m.fl. (MP) anmälde ett särskilt 

uttalande. 

 

Vi vill härmed påpeka att Stadsdelsförvaltningens vidtagna åtgärder 

angående olovlig biltrafik i Rinkeby centrum via Visbyringen och från 

Skårbygränd har varit ovanligt snabba och effektiva. 

 

Men efter ca 3 veckor har den reparerade bommen vid Visbyringen 

förstörts av en oansvarig individ som har böjt bommen tillräckligt 

mycket att bilar kan köra in i centrum igen. Muren som återuppfördes 

står kvar, men det skulle behövas två-tre stenblock istället för bommen.  
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§ 10   

Ambulerande världskulturfestival i stadens yttre stadsdelar 

Beslut 

1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen 

2. Omedelbar justering 

 
Ärendet 

I en i kommunfullmäktige väckt motion föreslår Mats Berglund m.fl. 

(MP) att staden anordnar en årlig världskulturfestival som ambulerar 

mellan stadens yttre stadsdelar med start senast 2015. Motionärerna 

föreslår att världskulturfestivalen arrangeras av kulturförvaltningen i 

samarbete med det fria kulturlivet och de berörda stadsdelsnämnderna. 

Förvaltningen välkomnar kultursatsningar i olika form. Förvaltningen 

kan konstatera att det i stadsdelsområdet pågår flera återkommande 

årliga kulturevenemang där kulturförvaltningen och 

stadsdelsförvaltningen ofta är en stödjande part. Förvaltningen anser att 

kontinuerliga och långsiktiga kultursatsningar på ordinarie 

verksamheter i området är det bästa sättet att stimulera kulturlivet i 

Rinkeby-Kista.  

 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 23 januari 2014. Dnr 1.5.1.-794-2013. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  

 
Särskilt uttalande 1 

Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M) samt ledamoten Burhan Yildiz (FP) 

anmälde ett särskilt uttalande.  

 

Vi är i grunden positiva till mer kulturaktiviteter i såväl området 

Rinkeby-Kista som i Stockholms stad som helhet men ställer oss med 

anledning av motionen några frågor: 

 

1) Varför är det den centralt placerade Kulturförvaltningen som ska ta 

ansvaret för och bestämma innehållet i en sådan satsning; varför inte 

istället börja med att fråga invånarna i ytterstaden dels vad de 

efterfrågar på kulturområdet och dels hur de själva vill vara delaktiga i 

genomförandet av aktiviteter? Detta både med tanke på ett 

förhållningssätt som fokuserar på att stärka lokala initiativ och 

förmågor och att det redan ofta finns mycket aktiviteter i de olika 

områdena, vilket förvaltningen på ett bra sätt lyfter fram i sin text. 
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2) Med tanke på att den föreslagna festivalen är tänkt att ambulera 

mellan ytterstadens stadsdelar vore det intressant att mer konkretiserat 

få veta vilka stadsdelar motionärerna avser ska beröras och hur dessa 

ska definieras och avgränsas. Detta inte minst med tanke på att dessa 

definitioner kommer att få stor påverkan på hur ofta den ambulerande 

festivalen återkommer till de olika stadsdelarna. Exempelvis ger en 

definition av ytterstadens stadsdelar som bara de som finns vid 

tunnelbanelinjernas ändhållplatser åtta olika stadsdelar: Norsborg, 

Fruängen, Akalla, Hjulsta, Hässelby, Farsta, Skarpnäck och 

Bagarmossen och därmed en festival som återkommer till varje område 

vart åttonde (!) år. En definition som istället baserar sig på 

stadsdelsnämndernas områden resulterar i potentiellt nio olika 

ytterstadsdelar (Enskede-Årsta-Vantör, Farsta, Hägersten-Liljeholmen, 

Hässelby-Vällingby, Rinkeby-Kista, Skarpnäck, Skärholmen, Spånga-

Tensta och Älvsjö) och alltså en återkommande festival vart nionde (!) 

år.  

 

Även ur detta perspektiv vore det därför troligen bättre att satsa 

på att utveckla lokala aktiviteter enligt ovan. 
 
Särskilt uttalande 2 

Vice ordföranden Mia Päärni m.fl. (S) anmälde ett särskilt uttalande. 

Ledamoten Anki Erdmann m.fl. (V) anslöt sig till socialdemokraternas 

särskilda uttalande. 

 

Vi är i grunden positiva till förslaget. Även om föreningar och andra 

kan ta initiativ och ordna sådant som förslaget syftar till tycker vi att 

kommunen, till exempel via kulturförvaltningen och stadsdelen bör ta 

ansvar och bidra till att de blir verklighet. Det måste inte heller handla 

om just en ambulerande världskulturfestival utan kan handla om andra, 

mer lokala arrangemang. Rinkebyfestivalen var en sådan som 

uppskattades mycket av både Rinkebybor och andra som besökte den. 

Av olika skäl har inte det fungerat men borde med rätt stöd kunna 

återupplivas.  

 
Särskilt uttalande 3 

Ledamoten Birgitta Hald-Svensson m.fl (MP) anmälde ett särskilt 

uttalande.  

 

Visst låter det som en jättebra idé med en ambulerande 

världskulturfestival, men vi menar att det i just vår stadsdel redan 

händer en massa intressanta saker. Vi skulle vilja att man satsade mer 

på de verksamheter som redan existerar och att man skapar 

förutsättningar för större evenemang.  
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Förvaltningens svar är bra och gjorde att vi fick upp ögonen för att vi 

verkligen saknar scener i Rinkeby-Kista.  Det är något vi borde åtgärda. 

"Bristen på ändamålsenliga fasta kulturscener i Rinkeby-Kista 

omöjliggör dock gästspel och mer permanenta satsningar på 

publikdragande evenemang," skriver förvaltningen. Självklart måste vi 

se till att vi har bra scener i vårt område! Det är helt fel att Kista 

världskulturfestival tvingas härbärgera sina största artister på 

Kulturhuset.  

 

Vi behöver både en scen för stora evenemang och små scener som är 

möjliga att hyra av föreningar. Varför inte lägga en scen i samband med 

den nya ungdomsgården i Kista. Vi skulle vilja att man tittar vidare på 

var man kan bygga nya scener, hur mycket det skulle kosta osv.  
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§ 11  

Aktualitetsprövning av ”Promenadstaden Översiktsplan för 
Stockholm” 

Beslut 

Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen 

 
Ärendet 

Varje mandatperiod ska kommunen pröva om dess översiktsplan är 

aktuell. Prövningen görs med utgångspunkt från frågeställningar om 

staden utvecklas i enlighet med översiktsplanens intentioner, om det 

föreligger nya förutsättningar och beslut som påverkar översiktsplanen 

samt hur den fungerar som styrdokument och arbetsredskap i stadens 

processer. Förvaltningen har i stort inget att erinra vad gäller 

stadsbyggnadskontorets bedömning. Översiktsplanen är väl genomlyst 

och förslagen till aktualiseringar är i allt väsentligt väl avvägda. Ur ett 

Rinkeby-Kista-perspektiv lämnar förvaltningen synpunkter på bland 

annat följande avsnitt: stora sociala skillnader, en socialt sammanhållen 

stad, koppla samman stadens delar samt program på områdesnivå.  

 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 23 januari 2014. Dnr 1.5.3.-818-2013. 

 
Förslag till beslut 

Ordförande Bo Sundin m.fl. (M) samt ledamoten Burhan Yildiz m.fl. 

(FP) yrkade att nämnden antar förvaltningens förslag till beslut. 
 

Vice ordföranden Mia Päärni m.fl. (S), ledamoten Birgitta Hald-

Svensson m.fl. (MP) samt ledamoten Anki Erdmann m.fl. (V)  yrkade 

bifall till socialdemokraternas, miljöpartiets och vänsterpartiets 

gemensamma förslag till beslut.  
 

Beslutsgång 

Ordföranden ställde de olika förslagen mot varandra och fann att 

nämnden antagit förvaltningens förslag till beslut. 

 
Reservation 

Vice ordföranden Mia Päärni m.fl. (S), ledamoten Birgitta Hald-

Svensson m.fl. (MP) samt ledamoten Anki Erdmann m.fl. (V) 

reserverade sig mot beslutet till förmån för eget förslag till beslut enligt 

följande. 

 

att delvis godkänna förvaltningens förslag till beslut 
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att därutöver anföra följande 

 

Vi tycker att förvaltningens förslag till beslut är bra men vi vill lägga 

till några synpunkter. 

Det är viktigt att man tittar på hur befolkningen ser ut i de olika 

områdena och på de specifika behov och problem och tillgångar det för 

med sig. I Rinkeby förnyar man huvudgatan och leder den via en 

överdäckning mot Kista. Det kan bli bra. Samtidigt planerar man att 

bebygga varje möjlig plätt i själva Rinkeby. Med tanke på att 

Rinkeby är tätbefolkat och att det bor många i varje lägenhet så 

bör man inte förtäta ytterligare utan att se till att samlingspunkter 

finns och lokaler där befolkningen kan träffas. Det är mycket 

viktigt. 

 

Vi tycker att det är viktigt med ett barnperspektiv. Det är också viktigt 

med ett hälsoperspektiv. Vi vill inte att träd och små skogar 

försvinner. De är stadens lungor och viktiga för vår hälsa. 

 

Vi ser också att Järvafältet äts upp alltmera. Man tänker sig en 

begravningsplats. Man vill ha idrottsanläggningar mellan Akalla och 

Hjulsta och man har lyckats ta stora delar av marken mellan Rinkeby 

och Kista till vägbyggen. Vi tycker att det är bra med 

idrottsanläggningar men man måste hela tiden vara försiktig för att inte 

förlora ett viktigt grönområde som Järvafältet.  

 

Kommunikationer: Vi stödjer en utbyggnad av tunnelbanan Kista – 

Barkarby. Vi stödjer också gärna en utbyggnad från Hjulsta till 

Barkarby. Södra Järva är lite avskuret som det ser ut nu. Kanske för att 

man vill rikta det mot Spånga. Södra Järva vill ha kontakt med norra 

sidan. Det är bra att anknyta till Tvärbanan i Ursvik men det ska gå lätt 

och snabbt att ta sig till Kista. Ska man åka tunnelbana dit måste man 

åka in till stan, till Västra skogen, byta och vända. Om man tänker på 

hur man ska kunna ta sig till Arlanda så måste man från Rinkeby-Kista 

ta sig in till stan för att sedan åka tillbaka igen eller ta taxi. Vårt område 

ligger nära Arlanda men mycket långt ifrån när det gäller 

kommunikationer.  

 

Vi har många gånger påpekat det negativa i att man bestämde sig för att 

inte lägga E-18 i en tunnel förbi Rinkeby-Tensta-Hjulsta. Man 

tyckte att det skulle vara för dyrt. Vi tycker att man inte får svika barn 

och vuxna som bor i miljonprogramsområdena och man får inte 

ytterligare förstöra med en stor mynningsöppning från Förbifarten (om 

den byggs) vid Hjulsta. Alla människor ska ha lika värde och tas 

hänsyn till även om en del bor i villaområden och andra i stora 



 

RINKEBY-KISTA STADSDELSNÄMND 
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

6 FEBRUARI 2014 

BLAD 26 

 

 

  

hyreskaserner. Att man ser annorlunda ut och inte protesterar på 

svenskt sätt ska inte föra med sig att blir sviken. 
Särskilt uttalande 

Ledamoten Birgitta Hald-Svensson m.fl. (MP) samt ledamoten Anki 

Erdmann m.fl. (V) anmälde ett särskilt uttalande. 

 

Vi har funderat över en av de tänkta tyngdpunkterna, Spånga. Man 

tänker sig att närma Rinkeby och Tensta med Spånga som 

tyngdpunkten. 

När man tänker efter ser man att det är helt feltänkt. Befolkningen i 

Spånga har ingen likhet med befolkningen i Rinkeby-Tensta. I 

mataffärerna i Spånga säljs helt andra saker än i Tensta–Rinkeby. 

Priserna är högre. Befolkningen har andra levnadsvillkor och bor ofta i 

småhus eller villor. Det finns inget gemensamt mellan Spånga och 

Rinkeby-Tensta.  

 

Befolkningen i Rinkeby och Tensta ser Kista som den naturliga 

tyngdpunkten. Det är där man har sin service. Det är i Kista galleria 

man handlar och kanske äter på mattorget. Till Spånga beger man sig 

inte. Att då tänka sig en tyngdpunkt i Spånga tyder på att man inte 

förstår skillnaderna mellan våra områden. Hur man än bygger i Spånga, 

där det dessutom är ont om mark, så kommer man aldrig att hitta något 

gemensamt. Här tycker vi att man ska tänka om. Det gäller 

kommunikationer och det gäller de grönområden som finns runt 

Rinkeby-Tensta som vi vill ha kvar då de är extremt mycket använda av 

barnfamiljer på promenad, kvinnor som går stavgång, stora sällskap 

som grillar, spontanfotbollssperare, trumgrupper, barn som lär sig 

cykla, hundar som rastas.  

 

Familjerna i södra delarna av våra områden beger sig inte av till 

Järvafältet för små promenader. Det är för långt dit med många barn 

och barnvagn. Man söker sig till det smala gröna området mellan 

Rinkeby och Bromsten, mellan Tensta och Spånga. Det måste få finnas 

kvar. 
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§ 11a  

Detaljplan för uppförande av 375 lägenheter, förskola och 
ungdomsgård i kvarteret Anholt m.m. i stadsdelen Kista (SDp 
2012-07311) 

Beslut 

Stadsdelsnämnden beslutade att bordlägga ärendet. 

 
Ärendet 

Stadsbyggnadskontoret har upprättat ett detaljplaneförslag för två 

kvarter i Kista. Detaljplanen möjliggör uppförandet av ca 375 

lägenheter i flerbostadshus, varav ca 250 studentlägenheter och ca 125 

hyresrätter. Förslaget innehåller även en förskolebyggnad om fem 

avdelningar med tillhörande gård samt lokaler för en ungdomsgård i två 

våningar. Buss-gatan mellan Jyllandsgatan och Köpenhamnsgatan 

föreslås öppnas för övrig trafik. Förvaltningen har inget att invända mot 

det utställda förslaget till detaljplan. Den enskilt drivna förskolan och 

nämndens ungdomsgård får nya och mer ändamålsenliga lokaler inom 

planområdet. De föreslagna åtgärderna på angränsande gatumark är väl 

anpassade till platsen. Stadsdelsnämnden saknar tillgång till ett antal 

lägenheter för personer med särskilt behov av stöd. Mot den 

bakgrunden anmäler förvaltningen behov av att få hyra 6-8 mindre 

lägenheter i det bostadskvarter som denna detaljplan omfattar. 

 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 31 januari 2014. Dnr 1.5.3.-91-2014. 

 
Beslutsgång 

Ordförande Bo Sundin m.fl. (M) föreslog att nämnden skulle bordlägga 

ärendet. Nämnden ställde sig bakom ordförandens förslag. 
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§ 11b 

Alkoholservering gällande Restaurang Ichaicha 

Beslut 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd tillstyrker ansökan från Oshu Group AB 

om serveringstillstånd avseende spritdrycker, vin, starköl och andra 

jästa alkoholdrycker för allmänheten, måndag – söndag, klockan 11:00-

23:00, gällande restaurang Ichaicha i Kista Galleria. 

 
Ärendet 

Ägaren till restaurang Ichaicha i Kista Galleria ansöker om tillstånd för 

alkoholservering för allmänheten, dagligen, klockan 11:00-23:00. 

Restaurangen ligger i Kista Galleria där många människor vistas både 

dag- och kvällstid. Vid en samlad bedömning föreslår förvaltningen att 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd tillstyrker ansökan om 

serveringstillstånd. Förvaltningen förutsätter att lagstadgade 

ordningsföreskrifter och åldersgränser för servering/försäljning av 

alkohol, tobak och spel följs. Förvaltningen föreslår även att ägare och 

personal genomgår en utbildning i ansvarsfull alkoholservering. 

 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 31 januari 2014. Dnr 1.5.2.-75-2014. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  
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§ 12  

Genomförd granskning i insatsen bostad med särskild service 
inom socialpsykiatrin 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  

 
Ärendet 

Funktionsinspektörerna i Stockholms stad arbetar på uppdrag av KF/KS 

med att granska kvalitet i biståndsbedömda insatser. 

Funktionsinspektörerna har granskat myndighetsutövning inom 

socialpsykiatrin, i bland annat Rinkeby-Kista, med fokus på 

uppföljning av insatsen gruppbostad. I Rinkeby-Kista behöver 

utredningsinstrumentet för dokumentation, utvärdering och resultat 

(DUR) få en tydligare förankring för en mer systematisk handläggning. 

Brukarens önskemål och synpunkter behöver framkomma bättre i 

utredningarna för att uppnå en helhetssyn. Beskrivningar av brukaren 

som person med resurser och intressen behöver utvecklas. 

Handläggningsprocessen och information av betydelse behöver 

dokumenteras bättre för att ärenden ska kunna följas. Förvaltningen 

välkomnar funktionsinspektörernas synpunkter och ett förbättrings- och 

utvecklingsarbete utifrån dessa har påbörjats. 

 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 23 januari 2014. Dnr 1.2.1.-66-2014. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  

 
Särskilt uttalande 

Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M) samt ledamoten Burhan Yildiz (FP) 

anmälde ett särskilt uttalande. 

 

Vi är mycket angelägna om att alla verksamheter i stadsdelsområdet 

och Stockholm som helhet ska fungera så bra som möjligt och erbjuda 

bästa service och omsorg till de som behöver dem. Vi uppskattar därför 

uppföljningar och granskningar både när de lyfter fram saker som på 

olika ställen fungerar bra och därmed kan ge inspiration för andra, men 

också då granskningarna ger konstruktiv och specifik kritik när det 

gäller utmaningar och aspekter som kan förbättras. 

 

Vi förutsätter att granskningens slutsatser och rekommendationer 

införlivas i verksamheterna och ser med intresse fram mot kommande 
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granskningar av såväl gruppbostäder som andra verksamheter i vårt 

stadsdelsområde. 
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§ 13   

Inkomna skrivelser till nämnden från förtroendevalda 

Skrivelse, Matlagning inom äldreomsorgen Mia Päärni m.fl. (S). 

 

Skrivelse, Fritidsaktiviteter för barn- och ungdomar med 

funktionsnedsättningar, Mia Päärni m.fl. (S). 

 

Skrivelse, Förskolan och barn med särskilda behov, Mia Päärni m.fl. (S). 
 

Beslut 

Skrivelserna överlämnas till förvaltningen för beredning.  
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§ 14   

Konferenser och utbildningar 

Inga inkomna inbjudningar fanns att anmäla.  
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§ 15   

Postlista 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  

 
Ärendet 

Anmälan av postlista från den 9 januari 2014 till och med den 22 

januari 2014.  
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§ 16   

Protokoll från lokala pensionärsrådet 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  

 
Ärendet 

Lokala pensionärsrådets protokoll från den 8 januari 2014 
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§ 17   

Anmälan av delegationsbeslut 

Inga beslut fanns att anmäla. 
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§ 18   

Inkomna skrivelser, rapporter med mera som kommit till 
stadsdelsnämnden eller upprättats inom förvaltningen 

Inga inkomna skrivelser eller rapporter fanns att anmäla.  

 



 

RINKEBY-KISTA STADSDELSNÄMND 
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

6 FEBRUARI 2014 

BLAD 37 

 

 

  

§ 19   

Protokollsutdrag från kommunfullmäktige m.m. i urval 

Inga protokollsutdrag fanns att anmäla. 
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§ 20   

Anmälan av sociala delegationens protokoll 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  

 
Ärendet 

Sociala delegationens protokoll från den 29 januari 2014. 

 


